
 
 
 
 
 
 
AANWEZIGEN: 

Jeugdschepen: Dimitri Gevers 
Schepen: Astrid Wittebolle 
Gemeenteraad: Eva Houet, Tom Daniels,  
Jeugdraad: Ruben Luyckx (later), Pieter-Jan Van Beek. 
Jeugdwelzijnsoverleg: Katrien Abrams 
Jeugddienst: Thomas Peeters, Caroline Van den Eynde, Stan Van Hees 

 
VERONTSCHULDIGD:  

Gemeenteraad: Annemie Der Kinderen, Vincent Diels. 
Jeugdraad: Bart Voordeckers, Stijn Bohez, Mathias De Maeyer 
Jeugdhuis Wollewei:  Lieve Van Herck 

 

1. Goedkeuring en opvolging van het vorig verslag. (22 maart) 
a. Software inschrijvingen, financies en administratie grabbelpas / speelpleinwerking: 

Gesprek met ICT, communicatie, sport, toerisme en Uit-loket, Cipal, … gaat aanstaande donderdag door; terugkoppeling op volgende algemene vergadering. 
b. Financieel en inhoudelijk verslag jeugdhuis 2011, evaluatie convenant ‘Wollewei Invites’ en begroting / jaarplan 2012. 
c. Goedkeuring lastenboek busvervoer Wollebos: opening biedingen op 8 mei. 
d. Zoektocht locatie nieuwe lokalen Gidsen St. Godelieve 
Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

2. Exploitatie fuifzaal:  
 

a. Na goedkeuring van de exploitatienota door de raad van bestuur van het AGB van februari besprak dezelfde raad van bestuur in maart een discussienota over de 
exploitatie van de hand van Vincent Diels.  Het is aan JeP om hierover advies te geven aan het AGB.  
In een voorbereidend overleg  met Vincent, als ervaren fuiforganisator, werden beide nota’s naast elkaar gelegd en werd naar een sterker compromis gezocht. 
 
Vincent moest zich verontschuldigen voor deze bijeenkomst, vroeg om alvast verslag te doen van de werkbespreking en de discussie hierover uit te stellen naar een 
volgende bijeenkomst. 
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Raad van Bestuur voor Jeugdinfrastructuur  
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Algemene vergadering 
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Een beknopt verslag: 
- Exploitatieformule: blijft zoals voorzien 
- Personeelsbezetting: blijft hetzelfde, ook in de goedgekeurde nota worden suggesties gedaan om de fuifzaalmedewerker(s) in mindering te brengen van de 

bestaande personeelsformatie. 
- Gebruikerscategorieën: debat over enkele alternatieven lijkt nodig: 

o Cat 1: zuiver stedelijke initiatieven, erkende EVA’s, lokaal erkend jeugdwerk,  Turnhoutse studentenclubs en alle niet-commerciële initiatieven van 
Turnhoutse jongeren, Warande (4 x) 

o Cat. 1: idem maar aangevuld met organisaties die lid zijn van Turnhoutse sport- en cultuurraad 
o Cat . 2: politieke partijen, scholen, welzijnsdiensten, sport- en cultuurverenigingen en –diensten, seniorenorganisaties, … 
o Cat. 2: idem + jeugdverenigingen uit naburige gemeenten en min sport en cultuurverenigingen 
o Cat. 3: Private en commerciële initiatieven, niet Turnhoutse organisatoren uitgezonderd jeugdverenigingen uit andere gemeenten. 

- Voorrangsregeling Turnhoutse jeugdverenigingen en initiatieven Turnhoutse jongeren: OK 
- Sancties naamlening voorzien, contracten steeds door voorzitter / secretaris of hoofdleiding jeugdwerk te ondertekenen. 
- Tarieven fuiven: 

Gebruiksvergoeding blijft dezelfde: 250 – 500 – 1000 
Percentage drankomzet: 25 %  - 30 % - 35 % 
Tarieven alternatief gebruik: 
Gebruiksvergoeding: van 50 naar 75 €, van 100 naar 150 € en van 200 naar 300 €? 

- Percentage drankomzet: 25 %  - 30 % - 35 % 
- Budget herstellingen terugbrengen naar 8.000 € per jaar 
- Kosten poetsdienst kunnen wellicht een stuk lager door dit met AGB-mensen aan te pakken; berekening moet nog gemaakt worden. 
 

Op volgende algemene vergadering bespreking over de verschillende alternatieven; na principebesluit met advies JeP kan aangepaste exploitatienota naar AGB. 

 
b. Stand van zaken bouw – inrichting en uitrusting 

i. Bouw: 
De aannemer van de bouwwerken stort deze week de betonplaat op het laagste gedeelte van de eigenlijke fuifzaal en foyer/drankenbergingen.  Daarna wordt de 
ruwbouw van het inkomlokaal/overdekte buitenruimte opgetrokken.  De timing van aannemers lift, elektriciteit en technieken moet nog ingepast worden. 
 
Voorstel om samen met commissie 4 een plaatsbezoek af te leggen wordt overlegd met aannemer. 
 

Ondertussen is alvast een datum en uur afgesproken: donderdag 24 mei, 18.30 u. (voorafgaand aan gemeenteraadscommissie 4) 

 
ii. Inrichting en Uitrusting: 



Materiaal keuken: voor een groot stuk tweedehands overgenomen van keuken Sanseveria (Warande).  Facility-management werkt lastenboek voor meubilair uit.  
Informatieronde voor basis licht- en geluidsinstallatie loopt, kortelings meer info om degelijk lastenboek uit te werken.  Andere materialen worden aangekocht met 
bestelbons. 
De vaste uitrusting van togen en drankenbergingen (koeling, kranen, flessenkoelers, toogbladen, …) wordt door Facility-management meegenomen. 

 
 

c. Aanbesteding aankoop dranken -  voorstel van facility-management om een gezamenlijk lastenboek stadsbestuur – AGB fuifzaal uit te werken.  In de eerste plaats 
moet nagedacht worden over het drankenaanbod voor fuiven en alternatief gebruik. 
De jeugddienst stelt voor om met een redelijk beperkt aanbod van dranken uit te pakken, de algemene vergadering volgt deze piste niet.  Het is beter om een 
maximale korting te bedingen voor de meest gangbare dranken: A-bier (Steela, Jupilier, ..) en B-bier (Premium, Primus, Estaminette, ..), Cola (-light) (A en B)  en 
Limonade.  Daarnaast moeten ook andere dranken verkrijgbaar zijn: kriek, palm en/of de koninck, duvel, trappist, witte limonade, bruis- en plat water, ice-tea, 
fruitsap, fristi, sportdrank, kids-drank, redbull of een alternatief, witte en rode wijn, cava, coctails, breezers, … m.a.w. het ganse gamma van de kandidaat-
leverancier. 
 

d. Relatie met APB Warande 
Op een overleg tussen stadsbestuur, provinciebestuur en APB heeft de Warande nogmaals gesteld dat zij willen betrokken worden bij wat er in de fuifzaal 
geprogrammeerd wordt.   
 

De jeugddienst neemt contact met De Warande voor een bespreking. 

 

3. Afschaffing subsidiereglement van de preventiedienst voor diefstalpreventie jeugdlokalen – Aanpassing reglement investeringsfonds nodig? 
De preventiedienst stelt vast dat hun subsidiereglement voor diefstalpreventie in jeugdlokalen en sportlokalen niet of nauwelijks gebruikt wordt.  Zij stellen voor om dit af 
te schaffen vanaf 2013.  Na telefonisch contact met respectievelijk preventiedienst en directeur CVT wil de jeugddienst voorstellen om werken i.k.v. diefstalpreventie extra 
te subsidiëren via de reguliere lokaalsubsidies uit het investeringsfonds. 
Dat kan bv. door deze werken te subsidiëren tot 75 % van de kostprijs i.p.v. 50 %. 
Er is binnen het fonds voldoende financiële ruimte om deze prioriteit ook zonder extra input vanuit de stadsbegroting te honoreren. 
 

JeP gaat hiermee akkoord , de jeugddienst maakt werk van een voorstel voor een aangepast reglement vanaf 2013. 

 
 

4. Evaluatie Laatste honderd dagen 
a. Inhoudelijk 

i. Een nogal chaotische voorbereiding door de verhuis naar Turnova:  
Eind september/begin oktober met de organisatie gestart 
November: op de hoogte gebracht van de verhuis, de organisatie deels stilgelegd 



Januari: verhuis rond, start eigenlijke organisatie 
Andere locatie = deels andere maatregelen (praktisch (elektriciteit), veiligheid (Brepolsgebouw afsluiten e.d.), mobiliteit, ...) 

ii. Jeugdhuis heeft meer taken op zich opgenomen (niet enkel de toog maar ook de brouwer, licht en geluid en deejays) en heeft supergoeie deals afgesloten. Dit 
was voor de jeugddienst zeer welkom door het extra werk omwille van de verhuis. 

iii. Opbouw is vlot verlopen: goeie ploeg jeugddienst, jeugdhuis en stadsbedrijven. 
iv. Concept stoet werd gesmaakt door de laatstejaars. 
v. Aantal laatstejaars plusminus hetzelfde als vorig jaar (1.054 tegenover 1.029 vorig jaar), overige bezoekers minder (1.612 tegenover 1.882 vorig jaar). Dus 295 

bezoekers minder. 
vi. Geluidsnorm van 95 dB is niet haalbaar als er 2.000 bezoekers in de tent aanwezig zijn.  
vii. Geen klachten van buurtbewoners 
viii. Fuif is ook vlot verlopen, wel grote vechtpartij op het einde. 
ix. Afbraak ’s nachts ging ook vlotjes hoewel het een beetje chaotisch was. 

 
b. Financieel 

De afrekening is nog niet volledig rond (een aantal kleine verrichtingen die nog moeten gebeuren) maar onverwacht bedraagt de winst plusminus € 
5.500. We hebben wel zwaar bespaard op de line up, beter onderhandeld met de brouwer en er waren geen onvoorziene uitgaven zoals een lege 
stookolietank. Wel meer budget voor geluid om een zo optimaal mogelijke verspreiding van het geluid te bekomen (maar dit bleek nog onvoldoende). 

 
c. Toekomst 

En tentfuif wordt praktisch moeilijk haalbaar. Daarom wordt de mogelijkheid van een combigebruik nieuwe fuifzaal/Kuub de komende weken 
onderzocht.   

 

5. Varia 
 

Nieuwe afspraak: Woensdag 6 juni, 20.00 u. in de grote zaal van JC Wollewei. 
Uitnodiging met agenda volgt nog. 

 
 

 
 


